
 

 

 
Број/Broj: 01/а – 50 – 1 – 15 - 59/09 
Сарајево/Sarajevo, 2. септембар 2009.  
 
 

З А П И С Н И К 
  са 59.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 2. септембра 2009. године 

 
 
 Сједница је почела у 10 часова. Присуствовао је 41 посланик. 
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: Бариша Чолак, Младен 
Зиројевић, Рудо Видовић и замјеник министра Вилим Приморац. 
 Из међународних организација сједницу су пратили представници: ОХР-а, ОЕБС-а, 
ЕУСР-а, ЕУПМ-а, УСАИД ПСП у БиХ, Амбасаде Велике Британије, Удружења „Жене 
жртве рата“, те невладине организације Центри цивилних иницијатива. 
 
 Прије почетка сједнице, предсједавајући је рекао да је, након дуже болести, 
преминуо уважени посланик господин Јован Тодоровић, те замолио присутне да му 
минутом ћутања одају почаст. 

На почетку сједнице, у оквиру претходних питања, предсједавајући Дома Бериз 
Белкић информисао је Дом да је Централна изборна комисија БиХ, 22. јула 2009. 
године, доставила Дому Одлуку о престанку мандата Хаџи Јовану Митровићу и 
додјели мандата сљедећем квалификованом кандидату са листе Демократског народног 
савеза, а то је госпођа Љиљана Милашин. Ова одлука је постала правоснажна. Љиљана 
Милашин је 25. августа 2009. године потписала Изјаву о прихватању мадата. 
Предсједавајући је позвао госпођу Љиљану Милашин да да свечану изјаву. 
 Предсједавајући Бериз Белкић навео је да није било измјена и допуна предложеног 
дневног реда.  

У расправи о дневном реду, Денис Бећировић предложио је да се дневни ред допуни 
тачком: Разматрање негативних посљедица закона о територијалној организацији ентитета 
Републике Српске којим је у преостале двије општине (Босанска Костајница и Босански Брод) 
наведеног ентитета укинут префикс „босански“. 

У расправи су учествовали: Момчило Новаковић, Драго Калабић, Милорад Живковић 
и Мирко Околић. 

Халид Гењац предложио је да трећа тачка дневног реда буде измијењена тачком  
Информација предсједавајућег Савјета министара БиХ о испуњавању преосталих 
обавеза из Мапе пута за либерализацију визног режима.   

У вези с предлогом Халида Гењца, предсједавајући Дома рекао је да је током 
припреме данашње сједнице покушавао обезбиједити ту информацију. Међутим, 
предсједавајући Савјета министара је замолио да му се остави ова недјеља ради 



прикупљања свих релевантних информација, те да би већ за наредну сједницу требало 
да буде достављена комплетна информација. 

Након тога, Дом се изјашњавао о предлогу Дениса Бећировића. „За“ предлог допуне 
дневног реда Дениса Бећировића гласало је 23 (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 
један), 10 „против“ и „уздржано“ шест посланика.  

  Због недовољне ентитетске већине, предсједавајући је одмах спровео 
усаглашавање. Колегијум није постигао сагласност. 

У другом кругу, „за“ предлог допуне дневног реда Дениса Бећировића гласало је 23 
(из Федерације БиХ 22, из Републике Српске један), „против“ 10 (из Републике Српске), 
„уздржан“ један посланик.  

Предсједавајући је констатовао да Дом није усвојио предлог допуне дневног реда. 
 

 Предсједавајући је констатовао да 59. сједница Представничког дома има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Усвајање Записника са 58. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања: 

а)  Коментари на добијене одговоре, 
б)  Нова посланичка питања; 

3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о имунитету Босне и 
Херцеговине (друго читање); 

4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о слободи приступа 
информацијама у БиХ – предлагачи: посланици Сефер Халиловић, Винко Зорић, 
Мирко Околић, Шемсудин Мехмедовић, Денис Бећировић, Велимир Јукић и 
Адем Хускић (друго читање); 

5. Предлог закона о слободним зонама у Босни и Херцеговини (прво читање); 
6. Предлог закона о примјени Римског статута Међународног кривичног суда и 

сарадњи са Међународним кривичним судом (прво читање); 
7. Предлог закона о измјенама Закона о Суду БиХ (прво читање); 
8. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Тужилаштву БиХ (прво 

читање); 
9. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву БиХ (прво 

читање); 
10. Предлог закона о допуни Закона о службеном гласилу Босне и Херцеговине, 

предлагач: посланик Адем Хускић (прво читање); 
11. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о 

Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о платама и накнадама у 
институцијама Босне и Херцеговине – предлагач: Савјет министара БиХ (закон 
у другом читању); 

12. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о 
Захтјеву посланика Странке за БиХ за разматрање Предлога закона о допуни 
Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ по хитном поступку, у 
складу са чланом 127. Пословника; 

13. Именовање чланова Савјета Регулаторне агенције за комуникације (предлог 
Савјета министара БиХ); 

14. Изјашњавање о Иницијативи Клуба посланика СНСД-а у вези с разматрањем на 
сједници Дома „Информације о ефектима (нормативне, регулативне и 
институционалне користи) законских рјешења којима су пренесене 
надлежности са ентитета на ниво заједничких органа у Босни и Херцеговини“; 

 



15. Изјашњавање о Иницијативи посланика Мирка Околића у вези с разматрањем 
на сједници Дома тачке: “Разматрање Иницијативе групе грађана о основаности 
поступања правосудних органа Босне и Херцеговине у погледу процесуирања 
ратних злочина у вријеме трагичног ратног сукоба на територији Босне и 
Херцеговине“; 

16. Предлог Закључка о оснивању Привремене комисије оба дома Парламентарне 
скупштине БиХ за извршење обавеза из чл. 41. а) Закона о измјенама и 
допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, 
притвора и других мјера („Службени гласник БиХ“, број 37/09) – предлог 
Заједничког колегијума оба дома; 

17. Имановање три члана из Представничког дома у Заједничку комисију за 
постизање сагласности о идентичном тексту Закона о измјенама и допунама 
Закона о конкуренцији. 

 
Ад. - 1.  Усвајање Записника са 58. сједнице Представничког дома 

 
Није било расправе о Записнику. 
Записник са 58. сједнице усвојен је са 35 гласова „за“ (из Федерације БиХ 25, из 

Републике Српске 10), два „против“ и без гласова „уздржан“. 
  
Ад. . 2.  Посланичка питања 

 Предсједавајући Белкић констатовао је да су од прошле до ове сједнице 
одговоре на питања добили:  

• Нико Лозанчић – од Савјета министара БиХ на питања постављена на 52. и 54. 
сједници; 

• Ремзија Кадрић  – од Савјета министара БиХ  на питање постављено на 53. и 55. 
сједници и од Правобранилаштва БиХ на питање постављено на 57. сједници, 

• Винко Зорић– од Савјета министара БиХ на питања постављена на 50. и 54. 
сједници, 

• Рифат Долић-  од Савјета министара БиХ на питања постављена на 48. и 54. 
сједници, 

• Славко Јовичић – од Уставног суда БиХ на питање постављено на 57. сједници, 
• Велимир Јукић – од Кантоналног тужилаштва Тузланског кантона, Окружног 

тужилаштва Бања Лука, Окружног тужилаштва у Добоју и Кантоналног 
Тужилаштва Кантона Сарајево, Тужилаштва Брчко Дистрикта на питање 
постављено на 58. сједници, 

• Хусеин Нанић – од Савјета министара БиХ на питање постављено на 56. 
сједници, 

• Лазар Продановић - од Савјета министара БиХ на питање постављено на 53. 
сједници, 

• Адем Хускић - од Савјета министара БиХ на питање постављено на 52. сједници 
и од Државне агенције за истраге и заштиту и Централне изборне комисије БиХ 
на питање постављено на 58. сједници, 

• Мирко Околић - од Савјета министара БиХ на питање постављено на 53. 
сједници, од ЈП Дирекција цеста ФБиХ на питање постављено на 57. сједници, 

• Салко Соколовић – од Тужилаштва БиХ на питање постављено на 56. сједници. 
 

 



Такође, Савјет министара БиХ доставио је одговор на нашу ургенцију, коју смо 
упутили како бисмо добили одговоре на неодговорена посланичка питања 
посланика Мирка Околића и Ремзије Кадрића.  
 
Одговоре су коментарисали: Винко Зорић, Мирко Околић, Рифат Долић, Жељко 

Кузмановић, Јозо Крижановић, Нико Лозанчић, Садик Бахтић и Ремзија Кадрић. 
 
У оквиру коментара на добијене одговоре ранија питања су поновљена, односно 

допуњена сљедећим: 
Винко Зорић: 

„Који су разлози, осим националних, да је јавна телевизија са пуно више пажње 
пратила првака Њемачке Волфсбург него првака БиХ Зрински из Мостара? Молим да 
се по закону провјери које су то јавне телевизије у БиХ и ако се утврди да је нека од 
њих пратила више Волфсбург него Зрински из Мостара, да ми се одговори зашто је 
било тако.“  
 
Мирко Околић: 

1. Како је могуће да Босна и Херцеговина Бранимиру Главашу одобри 
држављанство БиХ, и то у вријеме када је био отворен истражни и судски 
поступак за који је знала углавном сва домаћа па и страна јавност?  

2. Ко му је и када одобрио држављанство БиХ?  
3. Да ли у додјељивању држављанства има повреда било које врсте, формалне, 

правне, безбједносне па и повреде праксе”? 
 
Рофат Долић 

„Колики је број и колика је финансијска вриједност правоснажних пресуда 
судова у БиХ на терет буџета институција БиХ на свим нивоима чије је извршење 
одгођено у складу с донесеним ентитетским законима о одгађању извршења 
правоснажних пресуда и неодрживој правној иновацији „ако њихово извршење 
угрожава функционисање институција власти?  

Колико су овим одгађањем извршења правоснажних пресуда угрожени људска 
права и правни систем у БиХ и у којој мјери је присутна опасност злоупотребе оваквих 
законских одредаба од институција власти у БиХ?“ 
   
Жељко Кузмановић (иницијатива усвојена на 52. сједници Дома)  
 „Тражим достављање Извјештаја Тужилаштва БиХ о начину примања и даљем 
поступању у вези са достављањем извјештаја Државне агенције за истраге и заштиту о 
почињеном кривичном дјелу против предсједника Владе Републике Српске и више 
других лица из Републике Српске.“  
 
Јозо Крижановић 
     ''1. Коме је до сада враћена имовина? 

1. Каква је структура те имовине? 
2. Колика је њена вриједност? 
3. На основу којих прописа је то урађено?'' 

 



 
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
 
Екрем Ајановић: 
  

„Дана 26. на 27. 08. 2009. године у Јелаху, општина Тешањ, извршена је на груб 
начин деложација Џевахире (Хусеина) Беширевић и њене дјеце из њене куће. Не 
улазећи у неправедну одлуку суда, постављам сљедећа питања:  

1. По чијем налогу је полиција без предочења налога дан прије одређене 
деложације упала у кућу именоване тражећи, наводно, оружје? 

2. Да ли је полицијска интервенција спроведена по законској процедури или су 
прекорачена овлашћења? 

3. Шта су надлежне институције предузеле да се интервенција уведе у законске 
процедуре, а ако се утврди прекорачење овлашћења, шта ће предузети према 
виновницима?'' 

 
Мартин Рагуж: 
  „Да ли најновија одлука Владе Федерације БиХ о радикалној измјени трасе 
јужне дионице Коридора Vц - донесена на посљедњој сједници Владе без обзира што 
су сви министри из хрватског народа били против такве одлуке (што довољно говори о 
карактеру одлуке) – значи блокаду реализације најзначајнијег државног пројекта 
Коридора Vц (најзначајнијег не само за БиХ него и читав регион и шире) и спречавање 
могућности скоријег спајања БиХ на већ завршене дијелове европских коридора на 
сјеверу и југу БиХ.''    
 
Шемсудин Мехмедовић: 
 1. „Докле ће Савјет министара БиХ и надлежно министарство толерисати 
незаконитости у раду Агенције за заштиту биља, те нерад у успостављању ове агенције 
која је пријеко потребна за извоз босанскохерцеговачке робе, заједно са Канцеларијом 
за ветеринарство и Агенцијом за контролу хране?'' 
 2. „Да ли су у управним организацијама Министарства безбједности БиХ које 
имају полицијске надлежности, упослени полицијски службеници а да нису прошли 
безбједоносне провјере надлежних агенција? Ако има, шта планирате подузимати 
према истим?“ 

 
Мирко Околић: 
 „Да ли је тачно да је Бранимиру Главашу Општинско вијеће Груде додијелило 
грађевинско земљиште и у које сврхе? Ако је тачно, тражим одговор чије су земљиште 
и по којим условима додијелили и на основу којих заслуга је добио то земљиште? Да 
ли је то добио на основу заслуга као грађанин БиХ и заслуга за БиХ, или је добио на 
основу заслуга из ратне прошлости, за што му је суђено за ратне злочине над Србима у 
Хрватској, а опет је добио, ако је тачно, у држави БиХ, у којој је српски народ један од 
конститутивних народа?“  
   

 



Славко Матић: 
  „Из којих разлога се Управа за индиректно опорезивање грубо поиграва с 
појединим својим дјелатницима попут Ивице Копића, Мирослава Мартиновића, Илије 
Дамјановића, Марка Леовца, Ђуре Јосића па и неких других?“  
 
Рифат Долић: 
 ''1. Колики су укупни трошкови рада Комисије за попис државне имовину до 
момента њеног деноминовања од високог представника и да ли ће средства издвојена 
за рад ове комисије бити враћена у буџет, с обзиром да не само да није извршила попис 
државне имовине већ се није успјела ни усагласити око самог појма – државна 
имовина?  

 
2. Колико у БиХ тренутно има обољелих од свињске грипе? Шта се 

организовано предузима ради сузбијања свињске грипе у БиХ? Да ли је у току израда 
јединствене стратегије за борбу против свињске грипе у БиХ? Постоје ли било каква 
прописана правила понашања или сугестије грађанима БиХ који путују изван БиХ и 
постоје ли прописана правила за оне који из иностранства улазе у БиХ, посебно из 
држава и региона са већим ризиком преношења ове врсте грипе?“ 

 
  
Жељко Кузмановић: 

1. “Колико је средстава закључно са 31. августом 2009. повучено из стендбај- 
аранжмана са ММФ-ом и гдје су та средства преусмјерена, односно утрошена?  

 
2. Да ли постоји податак о томе колико је у структури отпуштених радника од 

почетка 2000. до 2009. године особа млађих од 35 година?“ 
 
Лазар Продановић: 
  „С обзиром да је Парламентарна скупштина БиХ Информацију о плану рада 
Координационог тима за вођење и кампању за нестално чланство БиХ у Савјету 
безбједности УН-а 2010–2011, као и Предлог акционог плана институција БиХ у 
процесу лобирања за нестално чланство БиХ у Савјету безбједности УН-а добила 
посљедњи пут ажурирану у фебруару ове године, а већ се улази у завршну фазу вођења 
кампање, јер у октобру ове године слиједи изборна сједница Генералне скупштине УН-
а, молим да ми одговорите у којој мјери су реализовани планови активности у 
претходном периоду? Прије свега, занима ме које људске потенцијале, дипломате, 
Министарство иностраних послова БиХ планира упутити за ову врло значајну 
активност БиХ у сједиште УН-а у Њујорку.“ 
   
Сефер Халиловић: 

1. Ако је у Историјском музеју мандат директору истекао у октобру 2006. године и 
то је установила надлежна инспекција рада, да ли је садашњи директор и даље 
легални директор и, ако није, ко му је продужио мандат, или је именовано ново 
лице на ову дужност?   

 



2. Да ли ће и када бити обављена контрола финансијског пословања у овим 
институцијама, јер постоји основана сумња да у некима има криминала и да су 
за неке чак поднесене и пријаве? 

3. Ко ће и када именовати управни и надзорни одбор? У прилогу овог мог питања 
достављам и један налаз инспекције рада који говори о незаконитостима у овом 
историјском музеју?'' 

 
Хусеин Нанић: 
 „Ради се о захтјеву за верификацију старе девизне штедње и тај захтјев је 
упућен Агенцији за финансије, информатичке и посредничке услуге ДД Сарајево 
Пословница Бихаћ, која је донијела рјешење којим се захтјев одбија. Против рјешења је 
дозвољена жалба Федералном министарству финансија у року од 15 дана, што је 
странка и урадила. Жалба је упућена 28. 11. 2006. године. 
 С обзиром да је прошло 46 мјесеци од подношења жалбе, а Федерално 
министарство финансија није одговорило на исти начин на исти захтјев, те да странка 
путем телефона и било на који други начин не може доћи до податка о статусу свог 
предмета, замољен сам да овим путем тражим информацију о томе какав је статус 
захтјева за жалбу поменуте странке; њено име је наведено у захтјеву, па га не бих 
помињао.“ 
   
 
Селим Бешлагић: 
             ''1. Приликом формирања Општине Неум, а на основу рада Међурепубличке и  
                  стручне комисије БиХ и Хрватске, одређен је дјелокруг Лучке капетаније  
                  Неум, а што уједно значи и одређивање граница на мору између Хрватске и  
                  БиХ. На основу тих докумената, Скупштина СРБиХ донијела је одлуку о  
                  овим питањима и објавила је у службеним гласилима 1979. и 1980.  
                  године, односно у ''Службеном гласнику БиХ''. На ову одлуку није било  
                  никаквих примједаба из СР Хрватске, те се сматрало да је прихваћена од  
                  СР Хрватске. Постављам питање – Када ће ова одлука бити званично  
                  регистрована као званична граница на мору?  
                  Након званичног објављивања  границе на мору у ''Службеном  
                  гласнику БиХ'' из 1979. и 1980. године, што је била и стална обавеза 
                  званичног министарства, донесени су сви законски и подзаконски акти из 
                  ове области.  
                  Постављам питање – када ће се званично почети примјењивати ови акти 
                  јер нису стављени ван снаге? И друго – када ће Лучка капетанија   
                  Неум бити стручно и квалитетно опремљена и попуњена одговарајућим  
                  стручним кадровима? 

2. Како се поморско добро (то је море с копном које се рачуна од највећег  
плимног вала плус шест метара), перманентно девастира и  

                  узурпира (а оно је државно власништво), постављам питање – када ће бити  
                  предузете неопходне законске мјере да се то заштити?   

 



3. Пут од раскршћа у Чапљини преко Свитаве до Неума у катастрофалном је 
стању.  Будући да је то једини пут који цијелом дужином пролази кроз БиХ 
и не прелази границе, постављам питање – шта ће се и када урадити на 
реконструкцији овог пута?''    

  
Адем Хускић: 
  „1. Колико се лица осуђених због нелегалне сјече шуме налази на издржавању 
казне затвора? 
            2. Колико лица осуђених за тешка кривична дјела чека на издржавање затворске 
казне због недостатка затворских капацитета?“ 
 
Садик Бахтић: 
  „Када ће Савјет министара БиХ ставити на дневни ред преостале законе из 
Мапе пута и упутити их у парламентарну процедуру“?  
 
Шефик Џаферовић: 
   „Које је прецизно активности предузео Савјет министара БиХ у овој години на 
закључивању уговора о државној граници БиХ и сусједа?“ 
   
Бајазит Јашаревић: 
  „Колико је жалби на процедуре јавне набавке уложено у периоду од 1. јануара 
2009. до 31. августа 2009. године? И колико је од уложених жалби ријешено? Колико је 
жалби ријешено у законском року? Колико је просјечно вријеме за рјешавање по 
жалбама у 2009. години? Колико је неријешених жалби остало из ранијег периода и до 
када ће оне бити ријешене? Којим мјерама ће Канцеларија за жалбе достићи ажурно 
рјешавање по жалбама у законом утврђеном року?'' 
   
Милорад Живковић:   
 „Постоји ли намјера или план да се оснаже бх. дипломатске дестинације, нпр. 
Брисел, Аустралија и др., људством и материјално-техничком опремом у скорије 
вријеме?“  
 
Ад. - 3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о имунитету Босне и  
            Херцеговине (друго читање) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је надлежна комисија 
усвојила закон у предложеном тексту. У расправи је учествовао Шефик Џаферовић. 

Предлог закона о измјенама и допунама Закона о имунитету Босне и 
Херцеговине усвојен је у другом читању са 34 гласа „за“ (из Федерације БиХ 24, из 
Републике Српске 10), једним гласом „против“ и без гласова „уздржан“.  
 
Ад. - 4.  Предлог закона о измјенама и допунама Закона о слободи приступа  
             информацијама у БиХ – предлагачи: посланици Сефер Халиловић, Винко  
             Зорић, Мирко Околић, Шемсудин Мехмедовић, Денис Бећировић,  

 



             Велимир Јукић и Адем Хускић (друго читање) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је надлежна комисија 
усвојила закон у предложеном тексту.  Није било расправе. 
 

 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о слободи приступа 
информацијама у БиХ усвојен је у другом читању са 35 гласова „за“ (24 из Федерације 
БиХ, из Републике Српске 11), без гласова „против“ и два гласа „уздржан“.  
 
Ад. - 5. Предлог закона о слободним зонама у Босни и Херцеговини (прво читање) 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене.  

У расправи су учествовали: Хусеин Нанић, Велимир Јукић, Бакир Изетбеговић, 
Славко Јовичић, Азра Хаџиахметовић и Мехмед Суљкановић. На крају расправе, 
учешће у дискусији узео је и министар Младен Зиројевић. 

   
 Дом је, са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске девет), без 

гласова „против“ и пет гласова „уздржан“, усвојио Закон у првом читању. 
 
 Након тога, Дом је гласао о закључцима Азре Хаџиахметовић, те је са 36 

гласова „за“ (из Федерације БиХ 24, из Републике Српске 12), без гласова „против“ и 
једним гласом „уздржан“ усвојио закључке који гласе: 

1. Потребно је у даљој процедури обезбиједити мишљење Управног одбора 
Управе за индиректно опорезивање. 

2. Будући да је у образложењу наведено – усклађивање одредаба с 
европским стандардима (регулативом) – потребно је обезбиједити 
мишљење Дирекције за европске интеграције БиХ. 

3. У даљој процедури укључити и Комисију за финансије и буџет. 
 

 
Ад. - 6. Предлог закона о примјени Римског статута Међународног кривичног  
            суда и сарадњи са Међународним кривичним судом (прво читање) 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене. У расправи су учествовали Шефик 
Џаферовић и Азра Хаџиахметовић. 
 Приликом гласања, са 36 гласова „за“ (из Федерације БиХ 25, из Републике 
Српске 11), без гласова „против“ и једним гласом „уздржан“, усвојен је Закон у првом 
читању. 
  
Ад. - 7. и 8.  
 

Предсједавајући је предложио да се води заједничка расправа о Предлогу закона 
о измјенама Закона о Суду БиХ и Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о 
Тужилаштву БиХ, с обзиром да ће се водити истовјетне расправе о оба ова закона. 

 



Како нико није био против овог предлога, предсједавајући је отворио расправу о ове 
двије тачке дневног реда. 
 

У расправи су учествовали: Шефик Џаферовић, Рифат Долић, Момчило 
Новаковић, Азра Хаџиахметовић, Бакир Изетбеговић, Нико Лозанчић, Милорад 
Живковић, Драго Калабић, Адем Хускић, Ремзија Кадрић, Славко Јовичић, Садик 
Бахтић, Златко Лагумџија, Милица Марковић, Винко Зорић, Селим Бешлагић, Мирко 
Околић и Денис Бећировић, те министар Бариша Чолак. 

 
„За“ Предлог закона о измјенама Закона о Суду БиХ гласало је 17 посланика (из 

Федерације БиХ 16, из Републике Српске један), „против“ шест и 14 „уздржано“. 
Предсједавајући је констатовао да нема довољне ентитетске већине, та да ће Колегијум 
накнадно обавити усаглашавање о Предлогу закона о измјенама Закона о Суду БиХ у 
првом читању. 
  

 „За“ Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Тужилаштву БиХ било је 
18 посланика (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске један), „против“ шест и 
„уздржано“ 13. Предсједавајући је констатовао да нема довољне ентитетске већине, те 
да ће Колегијум накнадно обавити усаглашавање о Предлогу закона о измјенама и 
допунама Закона о Тужилаштву БиХ у првом читању. 

 
Ад. - 9. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву БиХ  
            (прво читање) 
  
 Након уводних напомена предсједавајућег, у расправи су учествовали: Шефик 
Џаферовић, Момчило Новаковић и Азра Хаџиахметовић.  
 

У току расправе је исказана потреба да се, прије другог читања, Министарство 
правде БиХ очитује о примједбама Колегијума Правобранилаштва, а посебно  
помоћника Правобраниоца, које су садржане у Писму помоћника Правобраниоца БиХ 
бр. 01,02 – 02 – 5 - 71/09 од 01. 09. 2009. године. 
 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Правобранилаштву БиХ 
усвојен је у првом читању са 24 гласа „за“ (из Федерације БиХ 12, из Републике Српске 
12), без гласова „против“ и 12 гласова „уздржан“. 
 
Ад. - 10. Предлог закона о допуни Закона о службеном гласилу Босне и  
              Херцеговине – предлагач: посланик Адем Хускић (прво читање) 
 

Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
  
Након тога, са 36 гласова „за“ (из Федерације БиХ 25, из Републике Српске 11), 

без гласова „против“ и једним гласом „уздржан“, Предлог закона о допуни Закона о 
службеном гласилу Босне и Херцеговине усвојен је у првом читању. 
 

 



Ад. - 11. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о 
Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о платама и накнадама у    
институцијама Босне и Херцеговине – предлагач: Савјет министара БиХ     
(закон у другом читању) 

 
Предсједавајући је подсјетио да Колегијум није постигао сагласност. 

 У другом кругу гласања Предлог закона о измјенама и допунама Закона о 
платама и накнадама у институцијама Босне и Херцеговине усвојен је у другом читању 
са 30 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске 11), без гласова 
„против“ и седам гласова „уздржан“.  
  
 
Ад. - 12. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о  
              Захтјеву посланика Странке за БиХ за разматрање Предлога закона о  
              допуни Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ по хитном  
              поступку, у складу са чланом 127. Пословника 
 
 Предсједавајући је подсјетио да Колегијум није постигао сагласност. 
 У другом кругу гласања, са 16 гласова „за“ (из Федерације БиХ 15, из Републике 
Српске један), 12 гласова „против“ (из Федерације БиХ један, из Републике Српске 11) 
и девет гласова „уздржан“, није усвојен Захтјев посланика Странке за БиХ за 
разматрање Предлога закона о допуни Закона о платама и накнадама у институцијама 
БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 127. Пословника. 

Након тога приступило се изјашњавању о скраћеној процедури по члану 126. 
Пословника.  

Предсједавајући је констатовао да ће се Предлог закона о допуни Закона о 
платама и накнадама у институцијама БиХ разматрати  у редовној процедури. 
  
Ад. - 13. Именовање чланова Савјета Регулаторне агенције за комуникације 
              (предлог Савјета министара БиХ) 
 

Након уводних напомена предсједавајућег, у расправи су учествовали: Бранко Докић, 
Мехмед Суљкановић, Садик Бахтић, Милорад Живковић, Драго Калабић, Момчило 
Новаковић, Хусеин Нанић и Нико Лозанчић. 
  

Са 14 гласова „за“, 15 гласова „против“ и седам гласова „уздржан“, није усвојен 
Предлог Савјета министара БиХ за именовање чланова Савјета Регулаторне агенције за 
комуникације. 
 
Ад. - 14.  Изјашњавање о Иницијативи Клуба посланика СНСД-а у вези  
              с разматрањем на сједници Дома Информације о ефектима (нормативне,  
              регулативне и институционалне користи) законских рјешења којима су  
              пренесене надлежности ентитета на ниво заједничких органа у БиХ 

 



Предсједавајући је напоменуо да Уставноправна комисија није подржала 
наведену иницијативу. У расправи су учествовали: Азра Хаџиахметовић, Милорад 
Живковић, Драго Калабић, Денис Бећировић, Бранко Докић, Славко Јовичић и Шефик 
Џаферовић. 

  
 „За“ Иницијативу је гласало 14 посланика, „против“ 17, „уздржана“ четири 

посланика – Иницијатива није усвојена.  
 
 
Ад. - 15. Изјашњавање о Иницијативи посланика Мирка Околића у вези  
              с разматрањем на сједници Дома тачке: Разматрање Иницијативе групе 
              грађана о основаности поступања правосудних органа БиХ у погледу  
              процесуирања ратних злочина у вријеме трагичног ратног сукоба на  
              територији БиХ 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене. 

У расправи су учествовали: Шефик Џаферовић, Мирко Околић, Милорад 
Живковић, Бакир Изетбеговић и Славко Јовичић. 
 

„За“ Иницијативу је гласало 17 посланика (из Федерације БиХ шест, из 
Републике Српске 11), „против“ 16 (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске један), 
„уздржана“ четири посланика. 

Предсједавајући је констатовао да нема потребне ентитетске већине, па је 
обављено гласање у другом кругу.  

„За“ Иницијативу је гласало 18 посланика (из Федерације БиХ седам, из 
Републике Српске 11), „против“ 16 (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске један), 
„уздржана“ три посланика – Иницијатива је усвојена. 
 
Ад. - 16. Предлог  закључка о оснивању Привремене комисије оба дома  
              Парламентарне скупштине БиХ за извршавање обавеза из члана 41.а)  
              Закона о измјенама и допунама Закона БиХ о извршењу кривичних  
              санкција, притвора и других мјера (“Службени гласник БиХ”, бр. 37/09,  
              предлог Заједничког колегијума оба дома 

Предсједавајући је информисао Дом да је на сједници Проширеног колегијума  
обављена нека врста консултација, те да је предлог Проширеног колегијума да из  
Представничког  дома у  Привремену комисију буду изабрани: Сеад Јамакосмановић, 
Славко Матић и Саво Ерић. 
  Приликом гласања „за“ је било 33 посланика (из Федерације БиХ 21, из 
Републике Српске 12), „против“ један и три „уздржана“.  
  Дом је у Привремену комисију оба дома Парламентарне скупштине БиХ за 
извршавање обавеза из члана 41.а) Закона о измјенама и допунама Закона БиХ о 
извршењу кривичних санкција, притвора и других мјера именовао: Сеада 
Јамакосмановића, Славка Матића и Саву Ерића. 
 

 



 

  
Ад. - 17. Именовање три члана из Представничког дома у Заједничку комисију за 
              постизање сагласности о идентичном тексту Закона о измјенама и  
              допунама Закона о конкуренцији 
 

Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да се ради о закону који је у 
различитим текстовима усвојен у домовима, те да је предлог Колегијума у проширеном 
саставу да се из Представничког дома именују: Садик Бахтић, Мартин Рагуж и Жељко 
Кузмановић. 
  
  „За“ је гласао 31 посланик (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 11), 
„против“ један), три „уздржана“. 

Дом је у Заједничку комисију оба дома за  постизање сагласности о идентичном 
тексту Закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији именовао: Садика 
Бахтића, Мартина Рагужа и Жељка Кузмановића. 

 
Тиме је реализован дневни ред.  
Предсједавајући је подсјетио да је одржавање наредне, 60. сједнице планирано 

за 16. септембар 2009. Казао је и то да са данашњом сједницом закључује своје 
осмомјесечно предсједавање Домом. Захвалио се свим посланицима на сарадњи, те 
служби и секретару Дома Бранки Тодоровић и пожелио им успјешан будући рад. 

  
 

Сједница је завршена у 17.30 часова. 
 
Саставни дио Записника је транскрипт 59. сједнице Представничког дома. 

 
 
 
 
              СЕКРЕТАР                                              ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                         ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
          Бранка Тодоровић                                                                  Бериз Белкић 
   
 


